
Type: Bestyrelsesmøde
Tidspunkt: Mandag den 28-11-2022 klokken 18.30 til 20.30
Sted: Gislinge Skole
Husk: At melde afbud hvis I ikke kan deltage!

Deltagere: Forældrerepræsentanter:
Jacob van Dijk (formand)
Christian Erbo Fjord (næstformand)
Mette Mørch Johansen
Hanne Yttesen
Jens Læssøe
Karina Weitemeyer
Thomas Jørgensen
Britt Tonsgaard

Gæst:
Ingen

Elevrepræsentanter:
Andrea
Amalie

Medarbejderrepræsentanter:
Søren Hansen
Mark Sørensen (Afbud)

Ledelse:
Randi Hoffmann

Administration:
Sandra Grevy Liljegren

Punkt A Fællesspisning 17.30 til 18.30
Ansvarlig Alle
Bemærknin
g

Kræver tilmelding til Jacob (!)

Beslutning

Punkt B Godkendelse af dagsorden
Ansvarlig Alle
Bemærknin
g
Beslutning Godkendt

Punkt C Godkendelse af referat fra sidste møde
Ansvarlig Alle
Bemærknin
g
Beslutning Godkendt





Punkt 1 Regnskab og Budget
Ansvarlig Randi
Fremstilling Budgetopfølgning, særligt Budget 2023. Se bilag.

Orientering: Der skal spares 40 millioner i Holbæk Kommune næste år, bl.a.
pga. energikrisen. Hvor meget heraf der tilfalde skoleområdet ved vi endnu
ikke. Skolelederne blevet bedt om at kigge efter besparelse. Gode råd til,
hvor der kan spares kan meldes ind og bliver skrevet på listen. Processen
kører med en række centrale økonomimøder i december.

Beslutning

Punkt 2 Sandsynlighed for 2 børnehaveklasser i 2023 / 2024
Ansvarlig Randi
Fremstilling Det ligner lige nu at vi skal have 2 børnehaveklasser til næste år.

Vi ved først mere efter 15. januar som er fristen for skolevalg. Såfremt vi
kommer til at have 2 børnehaveklasser i Gislinge, skal vi til at kigge på
lokaler og personale. Randi er i dialog med Solsikken omkring muligheden for
en brobygningspædagog, der kommer med over i den ene 0.klasse.

Beslutning

Punkt 3 Skole og SFO: Tilgang og afgang af børn
Ansvarlig Sandra
Fremstilling 198 elever (198)

57 i SFO (58)
23 Klub (22)

Beslutning

Punkt 4 Skole og SFO: Tilgang og afgang af medarbejdere
Ansvarlig Randi
Fremstilling Katja og Anja starter torsdag 1. december.

Katja som børnehaveklasseleder
Katja er uddannet både lærer og pædagog. Hun har desuden i flere år
arbejdet på specialområdet. Har søgt stillingen, da hun brænder for at
komme tæt på eleverne i relationsarbejde, hvilket i særlig grad er muligt
med én gruppe af børn hele dagen.

Anja som LKT- pædagog
Kommer fra dagbehandling. Anja skal i samarbejde med skolens lærere og
pædagoger lave indsatser i klasser, der har behov for særlige tiltag.

Inges stilling er desværre ikke besat endnu. Vi er gået i tænkeboks for at
finde ud af hvad vi gør.



Vi har ansat en pædagogisk leder pr. 1. januar. Har arbejdet med
skoleledelse på voksenuddannelsesområdet. Har arbejdet med projekt- og
forandringsledelse bl.a. ifm praksislæring.

Beslutning

Punkt 5 Status på ungdomsklub
Ansvarlig Randi
Fremstilling Møde i Kildebergklubben er flyttet til 19/12 kl. 16.00

Randi melder at vi kommer 5.

Gislinge Lauget donerer 50.000kr. som de har fået fra LUP-midlerne
10.000 doneres fra Gislinge Hallens Brugerråd.
Gislinge Ungdomsklub smider 100.000 i puljen.

Da LUP-midlerne skal være brugt i 2022, har vi en smule travlt. Fællesskaber
Stig Kongsfelt har hjulpet Randi med at indhente 3 tilbud på legepladser.
Tilbuddene er fremsendt til bestyrelsen inden dagens møde og blev talt
igennem.

Der er godt gang i renoveringen i kælderen, hvor der nu er åbnet op for
dagslys.

Beslutning Søren og Randi tager ud i klasserne og hører eleverne, hvad de har af
forventninger og ønsker til udendørs ”leg” og tager derefter en beslutning.

Punkt 6 Status elevernes ”udgangstilladelse”
Ansvarlig Randi
Fremstilling Den første uge de kunne gå i Brugsen var den lukket pga. skadedyr.

Beslutning De får frem til juleferien som prøveperiode.

Punkt 7 Ansættelse af pædagogisk leder
Ansvarlig Randi
Fremstilling Blev taget under punkt 4.
Beslutning

Punkt 8 Skole / Hjem samarbejdet – Et fælles fokusområde
Ansvarlig Randi
Fremstilling Mette har lavet et skriv til forældrene omkring brugen af Aula og

kommunikation med lærerne.

Det sendes ud til alle i bestyrelsen, som kan læse igennem og komme med
kommentarer.

Beslutning Mette, Randi og Jens går videre med den.



Punkt 9 Juleafslutning 21. december 2022
Ansvarlig Randi
Fremstilling
Beslutning Sandra ringer til Brugsen og bestiller 600 æbleskiver plus flormelis og syltetøj

Thomas, Britt, Mette og Karina kommer og deler ud.

Punkt 10 Korte meddelelser
Ansvarlig Alle
Fremstilling Elever:

- Har et ønske om en vandautomat.
Jens hjælper med at få sat høje blandingsbatterier på toiletterne, og vi ser
om dette kan dække behovet for vand.

- Der har været en snak med Mark om man må få telefonerne i pauserne?
Dette skal overvejes og tages med forældrene.

Medarbejdere:
- Der bliver for tiden afviklet MUS-samtaler

Ledelse:
- Ingen.

Skolebestyrelse:
- Ingen.

Punkt 11 Frihedsforsøg på folkeskoler i Holbæk
Ansvarlig Randi
Fremstilling Status på projektudvalget.
Beslutning Intet nyt.

Punkt 12 Kommende arrangementer
Ansvarlig Alle
Fremstilling Der skal planlægges gallafest 2. marts

Randi lægger en dato for planlægningsmøde i januar inkl. elever.
Sandra bestiller fotografering.

Beslutning

Punkt 13 Evt.
Spørgsmål – Er det muligt med kamera på skolen område?
Bo er i gang med at undersøge om dette er en mulighed.
Britt orienterer om at brugerrådet er i gang med at undersøge i forhold til
hallen.

Randi har været henne ved Suhrs og drikke aftenkaffe og for at tale med de
unge, der ind imellem sidder på skolen og drikker. Der er lavet en god aftale



om, at vi ringer efter Suhrs medarbejdere, såfremt deres unge opfører sig
udenfor “normen”.

Punkt 14 Evt. Lukket punkt



Punkter til kommende bestyrelsesmøder
Ansvarlig Fremstilling
Randi Praktikbank
Randi Gislinge Multiforum
Randi Dalende børnetal


